
Valtuustoaloite roska-astioiden lisäämisestä kevyenliikenteenväylien varsille 

 

 

Asuinalueen ympäristön siisteys on kyselytutkimusten mukaan yksiä tärkeimpiä asioita kuntalaisten 

asukasviihtyvyyden kannalta. 

 

Tästä huolimatta esim. Syrjälä-Harjula -alueella sekä mm. Lintumetsän alueella voi kulkea useita 

kilometrejä, ilman, että kevyenliikenteen tai lähitien matkan varrelta löytyisi yhtä roska-astiaa 

enempää. Monesti ei löydy sitä yhtäkään. 

 

Tämä on ikävää erityisesti koirien ulkoiluttajien kannalta, kun jätökset pitää korjata pois, mutta 

niille ei löydy jättöpaikkaa kävelylenkin varrelta. 

 

Pitkien Ely-keskuksen teiden kevyenliikenteenväylien varsilla, esim. Lepsämäntie ja Lahnuksentie, 

ei ole ainuttakaan roska-astiaa. Ei siitäkään huolimatta, että edellä mainitut tiet ovat hyvin suosittuja 

ulkoilijoiden ja koiranulkoiluttajien keskuudessa. 

 

Me allekirjoittaneet esitämme, että kunta lisäisi ja hoitaisi roska-astioita merkittävästi kunnan 

hoitamien kevyenliikenteenväylien ja lähiteiden varsille. Samoin toivomme, että kunta hoitaisi 

yhteistyössä Ely-keskuksen kanssa roska-astioita Ely-keskuksen vastuulla olevien 

kevyenliikenteenväylien varsille. 
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